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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Írásbeli kérdés

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez mint a tárgyban illetékes minisztérium irányítójához

,,Mekkora támogatáshoz jutottak a 2014-2020-as uniós költségvetési időszakban a
mikro-, kis- és közepes vállalkozások?

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2014-2020-as uniós pénzügyi ciklusra tett egyik legjelentősebb és legtöbbet hangoztatott
vállalása az volt a kormánynak, hogy a források 60%-át gazdaságfejlesztésre fogják fordítani.

........~ ~Ezen_belüLis..kiemelt szerepet.szántak. a mikro-c.kis- és közepes.vállalkozásoknakc.hiszen -"~.~-~"-·-·-·-
12000 milliárd forint támogatást kívántak eljuttatni hozzájuk.

Ez több szempontból is ésszerű cél, hiszen a magyarországi vállalkozások 99%-a ebbe a
kategóriába tartozik és ők a legnagyobb foglalkoztatók is hazánkban. Erős, stabil, önálló
gazdaságot pedig csak erre a szektorra lehet építeni.

Mindennél fontosabb tehát, hogy ezek a források eljussanak a magyar vállalkozásokhoz és
náluk érdemben hasznosulhassanak.

Tisztelt Miniszter Úr!

Mekkora összeggel támogatták eddig a jelenlegi uniós pénzügyi ciklusban a hazai
kkv-szektort?



Főként milyen pályázatokon tudtak indulni ezek a vállalkozások?

Mekkora keretösszeg áll még rendelkezésre számukra a ciklus végéig?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2018. augusztus 27.
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